
Ahoj kamarádi, 
 
Rok se s rokem sešel a situace se pro nás, sportovce nevyvíjí dobře. Hromadné akce typu 
Velikonoční pochod jsou nám bohužel stále zapovězeny. 
Bohužel i letos musíme slevit ze svých zvyklostí a radostí a Velikonoční pochod, tak jak ho 
známe a jak si ho pamatujeme, posunout až na příští jaro 2022.  
Nezbývá než věřit, že příští jaro bude veselejší, spravedlivější a že současná vládní 
rozhodnutí nezlikvidují veškeré naše oblíbené zastávky na turistických trasách. 
 
V uplynulých dnech proběhla akce – Ukliďme Česko – rád bych apeloval na naše členy.  
Vy, kdo se individuálně vypravíte na nějakou tu výpravu do přírody, mějte oči na stopkách 
a nebojte se sehnout pro případný papírek čí zahozený obal, který tu zanechal nějaký jiný 
návštěvník. Pro nás turisty tato akce nemá pevné datum. Platí neustále! 
 
         Za TJ Stonožka z.s. 
         Karel Horáček 
 
 


